
Zápis ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 26. 10. 2011

přítomno: MgA. Filip Čeněk, MgA. Tomáš Hlavenka, ak. mál. Tomáš Lahoda,
Mgr. et MgA. Barbora Lungová, Ondřej Merta, prof. ak. soch. Tomáš Ruller,

omluveni: PhDr. Kaliopi Chamonikola, Ph.D., David Vašina,
nepřítomni: MgA. Tomáš Hrůza, Filip Smetana, Kateřina Soudková,

hosté: Ing. Jan Krnáč,
omluveni hosté: Mgr. Armutidisová, MgA. Petr Dub, prof. ak. soch. Michal Gabriel,

prof. PaedDr. Radek Horáček, Ph.D., MgA. Milan Houser.

Program zasedání:
1. Schválení programu, Mgr. Lungová;
2. Schválení zápisu zjednání AS FaVU VUT v Brně ze dne 12. 10. 2011, Mgr. Lungová ;
3. Zpráva o průběžném čerpání finančních prostředků, harmonogram konce hospodářského roku 2011,

Ing. Krnáč;
4. Čerpání části rozpočtu FaVU VUT v Brně určeném pro AS FaVU VUT v Brně (odměna senátorům, odměna

členům volební komise), Mgr. Lungová;
5. Výroční zpráva o hospodaření za r. 2010, Ing. Krnáč;
6. Výroční zpráva o činnosti za r. 2010, Mgr. Armutidisová;
7. Zpráva o činnosti FaVU, MgA. Houser;
8. Prof. Gabriel - podání vysvětlení ve věci úvazku doc. Fajnora, Mgr. Lungová;
9. Volby do AS VUT, Mgr. Lungová;

10. Volby do AS FaVU VUT v Brně, Mgr. Lungová;
1 1 . Směrnice o habilitačním řízení, prof. Horáček;
12. Směrnice o přijímacím řízení do doktorského studia na rok 2012/2013, prof. Horáček;
13. Rozsah odučených hodin v rámci úvazků na KTDU, Mgr. Lungová;
14. Archiv senátu, Mgr. Lungová;
15. Výsadba stromů na Rybářské 13/15/125, Mgr. Lungová
16. Stanovení následujícího termínu a programu zasedání AS FaVU VUT, Mgr. Lungová
17. Stanovení programu následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně, Mgr. Lungová

1. Schválení programu, Mgr. Lungová;
Mgr. Lungová navrhuje po diskuzi se senátory bod 7. projednat, z důvodu omluvené nepřítomnosti
MgA.Housera (26. 10. 2011 promoce a imatrikulace FaVU VUT v Brně), na nadcházejícím zasedání, stejně jako
bod 8., z důvodu promocí a imatrikulací se omlouval i prof. Gabriel. AS FaVU k bodu 8. přijme usnesení. Bod
1 1 . bude projednán na nadcházejícím zasedání, ke kterému bude přizván prof. Horáček.
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -, nepřítomna: PhDr. Chamonikola. Program ve znění navrhovaných změn
schválen.

2. Schválení zápisu z jednání AS FaVU VUT v Brně ze dne 12. 10. 2011, Mgr. Lungová;
Poslední připomínky k zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně obdržela Mgr. Lungová na zasedání senátu dne
26. 10.2011.
Usnesení:
Mgr. Lungová zapracuje připomínky do zápisu ze dne 12. 10. 2011 dne 26. 10. 2011, zápis verifikuje a rozešle
senátorům. Zápis bude ke schválení AS FaVU VUT v Brně předložen na příštím zasedání AS FaVU VUT
v Brně.
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -, nepřítomná: PhDn Chamonikola. Usnesení schváleno.

3. Zpráva o průběžném čerpání finančních prostředků, harmonogram konce hospodářského roku 2011,
Ing. Krnáč

Jednání opustil MgA. Čeněk.

Ing. Krnáč předložil AS FaVU VUT v Brně přehled čerpání finančních prostředků za 01-09/2011, příloha č. l
zápisu. Senátorům zaslal Ing. Krnáč materiál e-mailem dne 26. 10. 2011. V komentáři uvedl, že čerpání
finančních prostředků je plynulé ve všech položkách s výjimkou čerpání ostatních osobních nákladů; stipendií
pro studenty dr. studijního programu kde se vzhledem ke způsobu vyplácení stipendií z MŠMT je zobrazeno



pouze 1. pololetí; rozvojových projektů, které jsou čerpány stejným způsobem jako projekty FRVŠ. Nárůst
nastal i u tržeb,kde se promítnuly finanční částky za pronájmy ateliérů a tržby ze 3D studia.

V průběhu jednání se dostavil MgA. Čeněk.

V diskuzi zodpověděl Ing. Krnáč na dotazy senátorů týkajících se skutečné výšky pronájmů a dále dotazy
týkající se provozování 3D studia. Zisky z 3D studia jsou evidovány na příslušném SPP prvku, způsob jeho
využití je na rozhodnutí fakulty. Vzhledem k získanému OPVK, jehož garantem je prof. Gabriel, dojde
pravděpodobně v příštím roce ke změně ve financování mezd u pracovníků zabezpečujících OPVK
(vícesložkové financování mezd). S velkou pravděpodobností dojde ke zřízení samostatného pracoviště. Existuje
možnost navýšení mzdových nákladů zaměstnancům fakulty z ušetřených fakultních finančních prostředků
určených na mzdové náklady. Na dotaz prof. Rullera, proč není nové pracoviště navrženo do organizační
struktury fakulty, odpověděl Ing. Krnáč, že se tak s pravděpodobně stane jakmile bude započato čerpání
finančních prostředků za práce s OPVK spojenými. V současné době byl na OPVK založen účet.

Ing. Krnáč dále senátorům vysvětlil systém centrálních odpisů hmotného a nehmotného majetku na VUT
v Brně.

4. Čerpání části rozpočtu FaVU VUT v Brně určeném pro AS FaVU VUT v Brně (odměna senátorům,
odměna členům volební komise), MgA. Lungová;
Ing. Krnáč se omluvil, konečný přehled nemá prozatím zpracován, předloží jej ve 44. týdnu. Dle předběžného
šetření byly odměny vypláceny senátorům - akademickým pracovníkům, senátorům studentům a senátorům -
ak. pracovníkům, kteří se stali senátory v průběhu r. 2011 odměny vypláceny nebyly. Nejzazší termín pro
čerpání odměn: prosinec 2011.

Dojednání se dostavila PhDr. Chamonikola, Ph.D.

5. Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně za r. 2010, Ing. Krnáč;
Výroční zpráva o hospodaření za r. 2010 přílohou č. 2 zápisu.

Usnesení:
AS FaVU VUT v Brně schvaluje předloženou výroční zprávu o hospodaření za r. 2010.
Hlasování: pro: 7, proti: -, zdržel se: -.Výroční zpráva schválena.

Senátoři AS FaVU VUT v Brně souhlasili s předložení výroční zprávu o hospodaření za r. 2011 ve stejné podobě
jako byla předložena zpráva za r. 2010.

6. Výroční zpráva o činnosti za r. 2010, Mgr. Armutidisová;
Výroční zpráva o činnosti za r. 2010 přílohou č. 3 zápisu.
Mgr. Lungová předala připomínky k výroční zprávě o činnosti senátorce Soudkové, na tomto zasedání předal
připomínky prof. Ruller. MgA. Čeněk uvedl, že jím požadované změny jsou uvedeny v dřívějším zápise ze
zasedání senátu.
_T. • - : - . , . : ••;• : :.:.. \f . . : . . : .: . ! í. , . : . : . . ::,.': . ::.. . . . . ':Usneseni:
Senátorky K. Soudková a Mgr. Lungová předají dne 27. 10.2011 podklady k výroční zprávě o činnosti za r.2010
Mgr. Armutidisové. AS FaVU žádá Mgr. Armutidisovou, aby poskytla doplněnou Výroční zprávu o činnosti za
r. 2010 pět dnů před nadcházejícím zasedáním AS FaVU VUT v Brně, na kterém by měla být zpráva schválena.
Hlasování: pro: 7, proti: -, zdržel se: -. Usnesení schváleno.

7. Zpráva o činnosti FaVU, MgA. Houser;
MgA. Houser, děkan zaslal AS FaVU VUT v Brně žádost o projednání a schválení dodatku č. l k Jednacímu
řádu UR FaVU VUT v Brně, přílohou č. 4 zápisu. V dodatku žádá doplnit stávající řád o korespondenční
hlasování uměleckou radou, znění dodatku přílohou č. 5 zápisu.

Usnesení:
AS FaVU VUT v Brně přijímá předložený dokument - dodatek č. l Jednacího řádu UR FaVU VUT v Brně,
dnem 26. 10. 2011 začíná běžet předkládací lhůta ve standardní době.
Hlasování: pro: 7, proti: -, zdržel se: -.Usnesení schváleno.



8. Prof. Gabriel - podání vysvětlení ve věci úvazku doc. Fajnora, MgA. Lungová;
Usnesení:
AS FaVU VUT v Brně trvá na usnesení zjednáni AS FaVU VUT v Brně ze dne 21. 9. 2011 a žádá o předložení
dokumentů nutných k posouzení úvazku Mgr. Fajnora.
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: 1. Usnesení schváleno.

9. Volby do AS VUT, MgA. Lungová;
MgA. Hlavenka podal informaci o kandidátech FaVU VUT v Brně do AS VUT v Brně, písemně příloha zápisu
č. 6. Komise obdržela 7 návrhů, z toho l neplatný. Ze zbývajících 6 navržených kandidátů jsou 3 kandidáti
z obvodu studentů: MgA. Petr Dub, dr.stud. program; Mgr. Jana Kořínková, dr.stud.program, BcA. Martin
Šťáva, mgr. studijní program; a tři z obvodu akademických pracovníků: MgA. Tomáš Hrůza, AMU,
MgA.Barbora Klímová, AEN, Mgr. Pavel Korbička, AS2.
Voliči volí l zástupce do studentské a 2 zástupce do akademické komory AS VUT v Brně.

10. Volby do AS FaVU VUT v Brně, MgA. Lungová;
Mgr. Lungová ústně předložila předběžný harmonogram voleb do AS FaVU VUT v Brně. Navrhuje termín
konání voleb 28. - 29. 2. 2012, uzavření kandidátek 25. 2. 2012, v posledním termínu zkouškového období
obdrží volební komise seznam voličů. Volební komisi navrhuje jmenovat v listopadu 2011 nebo prosinci 2011
v souvislosti s vyhlášením voleb. Nutno schválit harmonogram voleb, podrobné pokyny k volbám, volební
komisi a předsedu volební komise. Na nadcházejícím zasedání AS FaVU VUT v Brně bude předloženo
definit ivní znění harmonogramu voleb tak, aby začala běžet předkládací lhůta a aby mohly být vyhlášeny volby
do AS FaVU VUT v Brně.

11. Směrnice o habilitačním řízení, prof. Horáček;
Směrnice přílohou č. 7 a č. 8 zápisu. Bude projednána na příštím jednání, na které bude přizván prof. Horáček.

12. Směrnice o přijímacím řízení do doktorského studia na rok 2012/2013, prof. Horáček;
Směrnice přílohou č. 9 zápisu.
Na základě požadavků AS FaVU VUT v Brně, vnesených na zasedání senátu dne 11. 7. 2011 konzultovala
Mgr.Lungová s JUDr. Pavlíkovou nejvhodnější způsob jejich zapracování do stávajících směrnic.
JUDr.Pavlíková navrhuje novelizovat „Směrnici děkana Fakulty výtvarných umění Vysokého učení technického
v Brně pro studium v doktorském studijním programu" ze dne 25. 5. 2011 a na základě novelizace zapracovat
připomínky do „Směrnici děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách přijímacího řízení do doktorského studia na
akademický rok 2012/2013". Novelizaci první směrnice i směrnici následující lze schválit ve zkrácené
předkládací lhůtě.

K navrženému postupu schvalování směrnic i k připomínkám ze dne 11. 7. 2011 se rozvinula diskuze, ze které
vyplynula tři následující usnesení.

l r V -tUsneseni č.l:
AS FaVU VUT v Brně žádá vypuštění nově přidané pasáže o podmínečném přijetí studenta na konci studia ve
„Směrnici děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách přijímacího řízení do doktorského studia na akademický rok
2012/2013" (či. 2ař. 3-6)
Hlasování: pro: 5, proti: -, zdržel se: 2. Usneseni schváleno.

Mgr. Lungová navrhuje otevřít debatu i prostřednictvím rady studijního programu o formě jazykové zkoušky.
Navrhuje namísto zkoušky požadovat po uchazečích o studium pouze předložení certifikátů. Z výše uvedeného
důvodu upouští od původně zamýšleného požadavku týkajícího se ponechání minimální doby zkoušky na 2
hodiny.

Usnesení č. 2:
AS FaVU VUT v Brně žádá předkladatele o novelizaci „Směrnice děkana Fakulty výtvarných umění Vysokého
učení technického v Brně pro studium v doktorském studijním programu" schválenou AS FaVU VUT v Brně
dne 25. 5. 2011 a to v bodech:
- či. 17. řádek 4 - vložit slovo nejméně, nové znění „z nichž nejméně dva jsou členy komise"
- či. 4, bod 2e vypustit větu „projekt doplněn podpisem pedagoga"
- doplnit „předložení materiálů, které vyžaduje směrnice pro přijímací zkoušky do dr. stud. programu i v digitální
podobě"
Hlasování: pro: 7, proti: -, zdržel se: -. Usnesení schváleno.



Usnesení č. 3:
AS FaVU VUT v Brně žádá o provedení změn studia ve „Směrnici děkana FaVU VUT v Brně o podmínkách
přijímacího řízení do doktorského studia na akademický rok 2012/2013":
- vypustit větu „projekt doplněn podpisem pedagoga" v Či. 3, posledního bodu
- ČI. 3 první řádek upřesnit formulaci o předkládaných dokumentech: „předložení materiálů, které vyžaduje
směrnice pro přijímací zkoušky do dr. stud. programu i v digitální podobě"
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: 1. Usnesení schváleno

13. Rozsah odučených hodin v rámci úvazků na KTDU, MgA. Lungová;
bod nebyl projednán.

14. Archiv senátu, MgA. Lungová;
bod nebyl projednán.

15. Výsadba stromů na Rybářské 13/15/125, MgA. Lungová
Ing. Krnáč seznámil senátory s rozhodnutím Odboru životního prostřední Magistrátu města Brna, se kterým
situaci konzultoval. Rozhodnutí odboru o výsadbě 5 stromů sakur je závazné, v případě nesouhlasu fakulty je
třeba vyvolat nové řízení. Výsadba dalších stromů nad rámec rozhodnutí je možná. V případě zahájení
stavebních prací je nutno žádat o odložení výkonu rozhodnutí a výsadba bude provedena po ukončení stavby.
Z důvodu 3 měsíční oznamovací povinnosti před splněním rozhodnutí je třeba oznámit na odbor životního
prostředí termín výsadby (tzn. nejpozději v měsíci březnu je nutné rozhodnout se o druhu vysazovaných stromů).
Ing. Krnáč navrhuje, aby se senát rozhodnul o druhu vysazovaných stromů, bude hledat cestu pro jejich nákup.
Není možný nákup 10-ti letých stromů. Výsadbou a ošetřování stromů bude pověřena firma.

16. Stanovení následujícího termínu a programu zasedání AS FaVU VUT, Mgr. Lungová
Usnesení:
Příští řádné zasedání AS FaVU VUT v Brně se bude knat ve středu 9. 11. 2011 v 10.00 hod., učebna č. 405,
FaVU VUT v Brně.
Hlasování: pro: 5, proti: -, zdržel se: 2. Termín zasedání schválen.

Z důvodu výuky se PhDr. Chamonikola dostaví v průběhu jednání AS FaVU VUT v Brně.

17. Stanovení programu následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně, MgA. Lungová
Bod nebyl projednán.

Zapsala: Jana di Lenardo
Verifikovala: Mgr. et MgA. Barbora Lungová
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